
Obec Davidov, Obecný úrad Davidov č. 182, 093 03 Vranov nad Topľou  

 

 

Zápisnica  

z 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

konaného dňa 14.12.2018 

Prítomní: 

Ing. Jozef Vaľko, starosta obce  

Poslanci: Michal Liška, Milan Tkáč, Ing. Ján Zubko, Matúš Šoganič, Pavol Nedzbala 

Neprítomný: Peter Tatár – ospravedlnený pre pracovné povinnosti  

Ďalší prítomní: Helena Nemčíková – zapisovateľka, Mária Kozáková – ekonómka  

                            Juraj Bačik, Matúš Tkáč – z radu obyvateľov  

 

Program zasadnutia  

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Prerokovanie a schválenie VZN č.30 o určení poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad na území obce Davidov 

5. Prerokovanie a schválenie úpravy rozpočtu na r. 2018  

6. Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu na r. 2019 s výhľadom rokov 2020, 2021  

7. Prerokovanie a schválenie stanoviska k realizácií optických sietí v obci Davidov  

8. Rôzne (prerokovanie žiadostí)  

9. Diskusia  

10. Návrh na uznesenie a schválenie uznesenia  

11. Záver 

 

K bodu 1 – Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva /ďalej len OZ/ otvoril a viedol Ing. Jozef Vaľko /ďalej len 

starosta/ , ktorý  všetkých prítomných  privítal a oboznámil s programom zasadnutia. Konštatoval , že 

z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 5 teda zasadnutie OZ je uznášania schopné. 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

 

     Za zapisovateľku bola určená pracovníčka OcÚ Helena Nemčíková.  

     Za overovateľov zápisnice boli určení: Matúš Šoganič a Milan Tkáč  



Dôvodová správa  

 

Zloženie sľubu poslanca OZ v Davidove  

     Vzhľadom k tomu, že na ustanovujúcom zasadnutí OZ v Davidove pán Ing. Ján Zubko ktorý bol 

zvolený za poslanca OZ nezložil zákonom predpísaný sľub poslanca, k tomuto aktu pristúpil dňa 

14.12.2018  

Zvolený poslanec OZ zložil zákonom predpísaný sľub poslanca OZ do rúk starostu obce Ing. Jozefa 

Vaľka. Zloženie sľubu Ing. Ján Zubko potvrdil vlastnoručným podpisom. Sľub tvorí prílohu zápisnice.  

Pán Ing. Mikuláš Bačík sa písomne dňa 14.12.2018 vzdal mandátu poslanca OZ v Davidove  

 

K bodu 3 -  Schválenie programu  

Starosta obce dal hlasovať za predložený program  

Hlasovalo: Za:5, Proti:0, Zdržal sa: 0 

K bodu 4 – Prerokovanie a schválenie VZN č.30 o určení poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad na území obce Davidov 

Legislatívnou zmenou zákona č. 329/2018 Z.z. o poplatkoch za uloženie odpadov došlo k zvýšeniu 

poplatkov za skládkovanie odpadu  zberovou spoločnosťou. Poplatky za skládkovanie sa zvyšujú 

postupne podľa separácie odpadu. Naša obec separuje odpad na 20%.  Ak budú plastové fľaše 

spoplatnené, separácia odpadu sa ešte zníži a poplatok bude vyšší.  Z tohto dôvodu je potrebné  

upraviť poplatok za komunálny odpad a drobný stavebný odpad . 

Starosta informoval poslancov o návrhu VZN č. 30 o určení poplatku za komunálny a drobný stavebný 

odpad.  

Poplatok za 1 l TKO – 0,020 €  

0,020 x 110 l nádoba – 2,20 žetón  

Poplatok za TKO na osobu a rok – 8,80 €  (4 vývozy) 

Podnikateľské objekty , potravinárske a pohostinné zariadenia  

Poplatok za 1l TKO – 0,020 €   

V prepočte 0,020 x 2 x 110 l nádoba x26 vývozov = 114,40 €  

Drobný stavebný odpad – 0,050 € za kilogram  

Hlasovalo: Za 5, Proti:0, Zdržal sa: 0  

K bodu 5 – Úprava rozpočtu za r. 2018 

Informáciu podal starosta obce .  

Rozpočtové opatrenie č. 1/2018 zo dňa 5.12.2018 tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovalo: Za:5, Proti:0, Zdržal sa:0  



K bodu 6 – Schválenie rozpočtu na r. 2019  

Informáciu podal starosta obce. Obec predkladá vyrovnaný rozpočet.  

Celkové príjmy : 392 250 € 

Celkové výdavky . 392 250 €  

Rozpočet obce na r. 2019 s výhľadom rokov 2020 – 2021 je zverejnený na internetovej stránke obce.  

K návrhu rozpočtu obce na r. 2019 neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta dal hlasovať za 

predložený návrh.  

Hlasovalo: Za:5, Proti:0, Zdržal sa :0  

K bodu 7 – Stanovisko k realizácii optických sietí v obci Davidov.  

      V súčasnosti ešte stále prebieha prípravné práce pre územné konanie vo veci rozšírenia  optických 

sieti v obci Davidov. Z našej strany je potrebné podať stanovisko pre územné konanie v ktorom 

budeme žiadať úpravu prístupových mostíkov a úpravu chodníka po výkopových prácach. Tiež 

v niektorých úsekoch osadiť osobitné stĺpy. V priebehu januára by mali tieto veci byť ukončené. 

K bodu 8 – Rôzne  

  A./  Matúš Tkáč podal žiadosť o zmenu  č. 7 v zmluve o prenájme nebytových priestorov Pizzérie 

Tatranka. 

Starosta na základe konzultácie s právničkou predniesol tieto možné scenáre : 

1. Obec vydá súhlas na prenájom budovy 3 osobe na konkrétnu osobu – prenajímateľ obec 

Davidov 

nájomca Matúš Tkáč (Súhlasné stanovisko) 

2. Prenájom ďalším osobám – Matúš Tkáč (Dodatok k zmluve) 

3. Zamietnutie žiadosti  

4. Nanovo spustiť verejnoobchodnú súťaž, pokiaľ by sa prenajímateľ vzdal predmetu nájmu 

Poslanci súhlasili o prenájme priestorov Pizzérie Tatranka, s tým že obec vydá súhlasné stanovisko na 

prenájom budovy 3 osobe to znamená  na konkrétnu osobu, kde prenajímateľ je obec Davidov – 

nájomca Matúš Tkáč a prevádzkovateľ tretia osoba.(bod číslo 1) 

Hlasovalo: Za:4, proti:0, Zdržal sa:0  

Poslanec Matúš Šoganič sa hlasovania nezúčastnil, nakoľko z rodinných dôvodov musel odísť zo 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 B./ Miroslav Jančík podal žiadosť o umožnenie prístupu k parcelám č. 734/5 a 735/4 za účelom 

zriadenia včelnice. Na základe vyjadrení včelárov z obce poslanci nesúhlasili o umožnenie prístupu 

k parcelám za účelom zriadenia včelnice.  

Hlasovalo: Za:0, Proti:4, Zdržal sa:0 

C./ Starosta podal informáciu ohľadne poštového strediska v obci. Slovenská pošta je za zrušenie 

poštového strediska v obci. Na tomto stanovisku trvá. Nakoľko Slovenská pošta vykazuje stratu 

a preto je nútená rušiť postupne všetky neefektívne strediska. Zároveň zdôrazňuje, že je súkromná 

firma a obec nemá žiadnu právomoc nútiť na udržanie prevádzky. 



 

 

K bodu 9 – Diskusia  

Diskusia bola zameraná k jednotlivým bodom programu.  

Starosta informoval poslancov o poruche na Tatre 815 Cas. A to poškodenie ložiska na prídavnej 

prevodovke a kardaňové kríže na prednej náprave.  

Ďalej informoval o dokončení detského ihriska. Zároveň informoval o ukončení kontroly VO a zaslaní 

peňazí v objeme 9000€ na účet obce Úradom vlády SR. 

Informoval o projekte ,, Odvodnenie miestneho cintorína v obci Davidov „ poskytnutá dotácia 

prostredníctvom environmentálneho fondu, bola riadne zúčtovaná a projekt bol ukončený. Tak isto aj 

rekonštrukcia miestnych komunikácii bola riadne zúčtovaná. 

Poslanci udelili slovo Jurajovi Bačíkovi z radu obyvateľov. Juraj Bačik opätovne mal pripomienky 

ohľadne vysporiadania parcely č. 323 – lesný pozemok . Aj keď obci bolo poskytnuté odborné 

stanovisko – právna analýza advokáta, že obec nie je oprávnená rozhodovať o vrátení alebo darovaní 

nehnuteľnosti , nakoľko by sa dostala do rozporu s platnou právnou úpravou, opätovne namietal, že 

obec nepostupovala správne pri žiadosti o odborné stanovisko, tým že boli kladené otázky ako 

predmetnú nehnuteľnosť nezískať ako  získať.  Na vyjadrenie zareagoval starosta obce, ktorý 

opätovne potvrdil, že obec postupovala v zmysle legislatívy a majetok obce nie je majetok starostu 

ani poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 10 – Návrh na uznesenie  

 

Návrh na uznesenie bol po prečítaní schválení všetkými prítomnými poslancami.  

Hlasovalo: Za: 4, Proti:0, Zdržal sa: 0  

 

K bodu 11 – Záver  

 

V záver poďakoval starosta všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a poprial všetkým prítomným, 

pokojné a ničím nerušené vianočné sviatky.  

 

 

Overovatelia         

         Ing. Jozef Vaľko  

                                                                                                                                  starosta obce  

 



Matúš Šoganič ............................ 

 

Milan Tkáč  ................................ 


